
Referat fra Generalforsamlingen, Epilepsiforeningen Kreds Nordjylland 

9. feb. Kl. 19 i Vejgaardhallen, Aalborg 

Alle får ved ankomst uddelt stemmesedler, 1 stk. pr. personligt medlemskab, 2 stk. pr. 

husstandsmedlemsskab (ved fremmøde af mindst 2 personer pr. husstandsmedlemsskab) 

Formand Casper Andersen byder velkommen, og arrangementet starter med spisning. Herefter 

oplæg fra Jakob Junker Jeppesen, som fortæller om sit iværksætterprojekt ”MyEpi”. 

Generalforsamling 

1. Valg af dirigent – Lone Nørager, Landsformand bliver valgt. 

2. Godkendelse af dagsorden –  

a. Punktet budget mangler. Ellers godkendes dagsorden af Generalforsamlingen. 

3. Valg af referent – Pernille Lundgaard Jensen, medlem, bliver valgt. 

4. Valg af stemmetællere – René Jensen, medlem, og Tom Larsen, medlem. 

5. Bestyrelsens Beretning v. Kredsformand Casper Andersen.  

a. 2022 har været et godt og spændende år med mange aktiviteter, bl.a. Zoo, 

netværkscafé, bowlingtur, samt tur til LEGOhouse med de andre kredse. Se bilag 1 

med hele beretningen. 

6. Regnskab. Se bilag 2.  

7. Drøftelse af aktiviteter i kredsen 

a. I 2023 ønsker bestyrelsen at gennemføre flere mindre arrangementer. Der ligger 

allerede planer om gratis aktivitet i skydeklubben i forbindelse med hjerneugen uge 

11. Netværkscafé. Zoo tur. Bestyrelsen vil arbejde for at få arrangeret et foredrag 

med Jakob Kristensen, som er professor i Epilepsi til efteråret. 

Forslag fra Helena Kold om madlavningskursus. Evt. keto principper. 

Hold øje på kredsens facebook side samt epilepsiforeningens hjemmeside for 

arrangementer. 

8. Valg af bestyrelse, herunder fastsættelse af antallet af bestyrelsesmedlemmer. 

Anne Charlotte og Jan Sørensen er ikke på valg. 

Generalforsamlingen ønsker at stifte en ny bestyrelse med i alt 7 medlemmer samt 2 

suppleanter.  

De 5 pladser udover Anne Charlotte og Jan bliver efter valg således: 

Casper Formand – 23 stemmer, Johanne - 22 stemmer, Sacha – 22 stemmer, Lisbeth 

– 21 stemmer Astrid – 18 stemmer. Astrid er derfor på valg igen i 2024, så der bliver 

en mere ligelig fordeling hvert år. 

9. Valg af suppleanter  

Marie bliver 1. suppleant, Helena bliver 2. suppleant. 

Det aftales at suppleanterne kun deltager i bestyrelsesmøder når der er afbud fra 

bestyrelsesmedlemmer. 

10. Valg af revisor 

Hovedkontorets revisor Per Olesen. 



11. Behandling af indkomne forslag  

a. Ingen indkomne forslag 

12. Eventuelt 

a. Landsformand Lone Nørager siger tak til bestyrelsen for det store arbejde de har 

gjort i Nordjylland. Hun beretter at Nordjylland som den eneste kreds altid møder 

talstærkt op til hovedbestyrelsens møder, og takker for dette engagement.  

 

 

 

 


